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: Opening en mededelingen

Uitbraak in Helmond: In Helmond heeft een uitbraak plaatsgevonden waarbij 11 van de 25

cliénten besmet zijn geraakt. Geen personeelsleden. De besmette cliénten zijn naar

quarantainelocaties gebracht, de overige cliénten zijn in de huidige locatie gebleven en

wachten nu de testuitslag af. [NB: donderdag 7-1 contact gehad, geen nieuwe besmettingen].

Het was moeilijk om voldoende quarantaine plekken te vinden. Valente geeft aan dat dat ook

duidelijk maakt dat de situatie in de MO op het vlak van afstand houden nog ingewikkelder

maakt; in de verpleeghuizen hebben mensen lpersoonskamers, in de MO niet. Dat pleit

volgens Valente ook voor de prioritering van de doelgroep in de vaccinatie.

Como vraagt of er standaard melding wordt gemaakt van een uitbraak bij een instantie.

Valente geeft aan dat ze het altijd wel hoort maar dat er geen structureel meldpunt o.i.d. is,

voor de VNG geldt hetzelfde. ACTIE VWS vraagt na bij GGD-GHOR of zij een overzicht hebben

van uitbraken in MO instellingen aangezien daar altijd contact mee is in het geval van een

uitbraak. ACTIE VNG vraagt in de mailing die naar gemeenten gaat ook of uitbraken gemeld

kunnen worden. Maarten levert een concept aan.

16 januari is een bijeenkomst over het onderzoek van ZonMW naar Corona onder daklozen.

Como, Valente, VNG en VWS zijn daarbij aanwezig.

Terugkoppeling koepeloverleg GGZ: Zie vaccinatiestrategie.

Como vraagt of de bijlage over suicides actueel is en of hier ook in is meegenomen dat

psychische klachten onder jongeren stijgen. ACTIE VWS volgende keer meest actuele

berichtgeving als bijlage toevoegen.

Verslag vorige keer

ACTIE VNG neemt initiatief voor het uitdiepen van de uitvraag met Como, Valente, VWS en

VNG.

Vaccinatiestrategie

Zie voor een overzicht van de doelgroepen de flowchart.

Beschermd Wonen valt onder de intramurale GGZ instellingen. Die zijn halverwege februari

aan de beurt. Valente was verrast door de beslissing om het personeel door een arts via de

werkgever te laten vaccineren. Zij zouden liever zien dat ze meegaan met de GGD flow

(deNLggz pleit hier ook voor). Het RIVM heeft aangegeven dat ze daarvoor een ander besluit

vanuit VWS nodig hebben. VWS neemt dit mee.

Onder Wmo medewerkers in de flow chart wordt verstaan: medewerkers die huishoudelijke

hulp en maaltijdvoorziening verzorgen. De andere Wmo medewerkers, dus ook die uit de

maatschappelijke opvang, vallen onder ‘overig zorgpersoneel’. Deze specificatie is helaas niet

in de kamerbrief van maandag 4 januari meegenomen.

De cliénten uit de Maatschappelijke Opvang hebben vormen dus niet in het geheel een

prioritaire groep. De leden van het clusteroverleg vinden dat inhoudelijk onjuist. VWS geeft
aan dat in het grotere plaatje, waarbij andere doelgroepen maar ook beschikbaarheid,

praktische uitwerking e.d. andere keuzes zijn gemaakt. Como geeft aan dat ze de
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transparantie in dit keuzeproces missen. De mensen in de maatschappelijke opvang met een

medische indicatie en de 60+-ers vallen wel onder een prioritaire groep, en komen dus

volgens de flowchart ook al in 2° helft van Q1 aan de beurt. Aan Valente is gevraagd om een

plan te maken voor zowel MO als BW, waarin ze voorstellen kunnen doen voor de praktische

uitvoering van de vaccinatie van instellingen. Valente heeft uitvoeringsoverleg met het RIVM

maar wil graag een apart overleg organiseren met de GGZbranche en het RIVM.

Como vraagt: Is er al nagedacht over mensen die geen huisarts hebben maar wel medische

indicatie hebben, mensen die geen ID hebben, mensen die hun post niet open maken,

mensen die niet weten dat ze een medische indicatie hebben, mensen die bijwerkingen

krijgen en dan niet binnen kunnen blijven overdag in de opvang, en mensen die zelf niet

kunnen beslissen of ze willen worden gevaccineerd. ACTIE VWS; hier komen we volgend

overleg (indien mogelijk eerder al) op terug.

Como geeft aan dat ze de informatie op de Rijksoverheid te weinig gericht vinden op

informed consent en zou dit graag veranderd zien. Het gaat er dan met name om dat

informatie eenzijdig is ingestoken vanuit de basisgedachte dat iedereen zich laat vaccineren.

VWS geeft aan dat ze dit door zullen geven aan de afdeling die zich hiermee bezig houden.

VWS komt volgende keer terug op de vraag of ongedocumenteerden zich kunnen laten

vaccineren.
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